
PRO Älmhult
Protokoll fört vid jubileumsmöte  2022-10-24 i 
Folkets Hus.
Närvarande: 170 medlemmar.

§  1. Mötets öppnande.
Ordförande Bo Johansson öppnade mötet och hälsade många medlemmar välkomna till 50-
års firandet av PRO Älmhult, det blev huset fullt. Till jubileet har föreningen blivit sponsrad
av flera företag, Ann-Maries Begravningsbyrå, Björknerts, Einarssons Bil, Gerts Buss, 
Korpen, Folkets Hus, Fonus Begravningsbyrå, Fastighetsbyrån, Elinstallation och 
Älmhultsbostäder. Tack vare detta blev det gratis inträde. 

§  2. Fastställa dagordningen.
Dagordningen fastställdes.

§  3. Val av två justerare.
Till justerare av dagens protokoll valdes Birthe och Rolf Roos.

§  4. Nya medlemmar.
6 nya medlemmar har tillkommit sedan senaste medlemsmötet 2022-04-25.
Christina Gustafsson, Mats-Åke Andersson, Christina Spång, Viveka Ljungqvist, Maj-Inger 
Robertsdotter och Anita Jönsson.

Fr o m 2023-01-01 ändras begreppet stödmedlem till sekundärmedlem. Stödmedlem finns 
kvar men gäller för de som inte har uppnått pensionsåldern och vill stödja PRO till en avgift 
på 250:-/år.

Vid adressändring kan tidningen PRO-pensionären bli försenad.

§  5. Studier.
Inbjudan till att prova på bridge. Intresserade anmäler sig till studieorganisatör Göran 
Rydén.

Pågående aktiviteter: Boule, måndagar och torsdagar kl 14-16. Bangolf, tisdagar kl 10-12.
Bingo, onsdagar kl 13-16. Sångkören, onsdagar kl 13:30- 15:30. Den som vill vara med i 
sångkören, kontaktar Ingela Holmberg.
Finns det önskemål om någon annan aktivitet kontakta då studieorganisatör Göran Rydén.

§  6. Rapporter.
Trafik. Vara uppmärksamma i trafiken när vi är ute och kör.

KPR. Ordförande Bo Johansson och Rolf Roos är ledamöter där, inget nytt.

Samorganisationen. Trivselträff i Liatorp den 14 november.



Resor. Julbordsresa, Helsingborg – Helsingör, den 30 november, kostnad 600:-. Anmälan 
från den 25 oktober.
Resor 2023. En 3-4 dagars resa och flera endagarsresor är under planering.

PRO Kronoberg håller höstmöte i Alvesta den 27 oktober. 5 deltagare är anmälda från 
Älmhult.

§  7. Skrivelser.
Skrivelse från PRO Riks med information om pensionärsrabatt för PRO medlemmar hos 
Synoptik.

Tandvård. Vid kostnader som överstiger 3000:- går ett högkostnadsskydd in och reducerar 
priset. Finns broschyr hos tandläkaren att läsa om detta.

Den som fyllt 80 år får åka gratis med tåg och buss inom Kronobergs län. Ansökan om kort  
görs hos Region Kronoberg.

§  8. Övriga frågor.
En medlem tog upp att det är jätteviktigt att se över vinterdäcken inför däckbytet. Bra 
mönsterdjup och inte för gamla däck.

PRO Älmhult uppvaktades med blommor från PRO Stenbrohult. PRO Göteryd överlämnade
blommor och en tavla med en pilspets i tenn efter en förlaga av en pilspets som hittats i 
Göteryd socken, för ca 9000 år sedan,  De önskade vår förening lycka till i framtiden.

Ingemar Almkvist berättade lite om när PRO Älmhult startade. Första mötet med 
pensionärer för att bilda en förening var 22 februari 1972. 18 st tecknade medlemskap.
Nästa möte den 21 mars 1972 bildades den första styrelsen. Anton Persson ordf. Martha 
Green sekr., Evert Ländin kassör, Hilding Klang och Anton Persson. Vid mötet beviljades 16
nya medlemmar inträde, så nu hade föreningen 34 medlemmar.
Dagens styrelse är Bo Johansson ordf.,Evelyn Wendt kassör, Ann-Kristin Bergman sekr. 
Göran Rydén studieorg.Marita Flink medlemsansvarig, Berith Sandh hemsideansvarig, Rolf 
Roos, Claes Christensson och Åke Karlsson ledamöter. Nedtecknat av Göran Rydén.

PRO Riks fyller 80 år i år.

Ingemar Almkvist ordförande PRO Kronoberg, överlämnade en pengagåva på 500:- och 
önskade lycka till i framtiden.

§  9. Nästa möte.
Nästa möte är den 5 december 2022 i Folkets Hus. Barnkör hoppas vi går att ordna. PRO-
kören sjunger julsånger.

Medlemsmöten 2023. Mötena i jan-febr-mars-april kommer att hållas i PA Restaurang på 
Skånevägen.

§. 10. Avslutning.
Kronobälgarna stod på scen med dragspel, gitarr och sångare och bjöd på mycket trevlig 



underhållning som uppskattades.
Därefter blev det kaffe med prinsesstårta eller bakelser och dragning på lotteriet.

Efter fikat var det dags för Hebbez orkester med gästartist Majken. De spelade allt från 
Elvis till Sven-Ingvars. De var också mycket bra och uppskattade.

Ordförande Bo Johansson tackade underhållarna och alla som deltagit i jubileet och 
medverkat till en trevlig eftermiddag och avslutade mötet kl.17:00.

Vid protokollet

__________________________________________________________________________
Ann-Kristin Bergman                                              Bo Johansson
Sekreterare                                                               Ordförande

Justeras

Birthe Roos                                                              Rolf Roos


